

**Financial Offer: Supplying PPE-COVID-19 Items for AlHol staffs and Daily Labors-NES**  
**العرض المالي : تجهيز معدات الوقاية من فايروس كوفيد-19 لموظفي والعمال اليومي في مخيم الهول شمال شرق سوريا**

#	items Description	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الامريكي	الكمية التقديرية
		Unit	Qty	Unit Price (USD)	Estimation QNTY
1	Disposal face Mask: (Pack 50 Pcs)	Box ( 50 Pcs)	1		2367
2	Hand Gel (Sanitizer): 250 ML, with alcohol content of 60-80%	Pcs	1		3120
3	Hand Gel (Sanitizer): 60 ML, with alcohol content of 60-80%	Pcs	1		17748
4	Alcohol : not less than 90% concentration	Liter	1		450
5	Spray Machine :16 Liter	Pcs	1		15
6	Medical Gloves : (50 pair/Package)	Pack (50 Pcs)	1		1440
<b>Total Price in (USD)</b>					

**NOTE:**

1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our specifications and required quality and to request a better quality.
2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
4. The Service must delivered to Al-Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver service to Al-HolCamp.

**ملاحظة:**

1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلبي مواصفاتنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
3. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
4. يتم تقديم الخدمة المذكورة أعلاه في مخيم الهول وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصروفات من نقل و تحميل و تقديم الخدمة في مخيم الهول .

Name of Signatory :.....

Title of Signatory :.....

Name of Bidder :.....

Name of Bidder :.....

Date of Signing :.....

Signature & stamp :.....